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Deelnemers    :  Jean Daems, Raymond Fonteyn, Sonja Boeckx. 
 
SECRETARIAAT:  - Verslag Juni  2023 goed gekeurd. 
   - AVG administratie en opmaak Competitielijst up to date 
   - Lijst clubcontacten bijgewerkt.  
   - Site PVA bijgewerkt. 
       
FINANCIES  : - Vorige vergadering werd besloten om de budgetten waar mogelijk nog te gaan  
     beperken in uitgaven. Het was de bedoeling dat met de deelnemers op het PKJ LA en  
     PK1&3P  KA het begrotingstekort zou kunnen weggewerkt worden. 
   - Nu weten we dat van het PKJ LA er geen inkomsten zijn wegens cancelen van dit  
     kampioenschap wegens te weinig deelnemers en het minimalistisch (38 deelnemers)  
     aantal schutter dat op het PK 1&3P de vorige budgetaanpassing onvoldoende blijkt,  
     spijts de 38 deelnemers op 08/07/2023, waarvoor uiteraard onze welgemeende dank  
     aan de aanwezige schutters.  

  - Er zal dus door de penningmeester wederom moeten getoverd worden de financies  
    terug in een aanvaardbare staat te brengen, (lees uit de rode cijfertjes halen) 
    De penningmeester meld nu reeds dat dit ten koste zal moeten gaan via de  
    prijzengelden aan alle nog komende wedstrijden en kampioenschappen. Hij hoopt  
    alzo een negatieve balans op het einde van 2023 te kunnen voorkomen. 
    De ingrepen zullen later bekend gemaakt worden. Voorzitter vraagt of dit kan voor  
    aanvang indoorseizoen. Penningmeester beantwoord dit positief. 

  
SPORT :             “Hopelijk zet deze trend zich niet door bij de volgende provinciale kampioenschappen    

  en wedstrijden”  
- Dit was de laatste zin van de Dir Sport in vorig verslag van juni 2023. Was het   
  profetisch was het de vrouwelijke intuïtie, dat weten we niet maar op het PK 1&3P KA   
  waren er wel geteld achtendertig (38) deelnemers. De penningmeester is zeer  
  duidelijk, spijts de reeds aangepaste begroting is er meer nodig, daar de balans van  
  inkomsten en uitgaven zich van elkaar verwijderen. Alles wordt duurder: kosten site,   
  kosten medailles, kosten andere en de inkomsten zijn minder. Dus trek zelf de  
  conclusie, zei de penningmeester, maar zo kan het niet verder. Ik ga drastisch(er)  
  moeten ingrijpen in de financies van dit jaar nog, willen we op het eind van het jaar  
  2023 de financies evenwichtig kunnen afsluiten.  
- De voorzitter sluit de vergadering met de woorden, en ik citeer ‘tja wa mut gebeuren    
  mut gedoan weire, zekers?’, en keek richting penningmeester. Die begreep wat hem   
  te wachten stond, saneren en niet een klein beetje. Wordt vervolgd! 
            

 Met vriendelijke groet, 
Secretaris/Penningmeester       Voorzitter 

 Raymond Fonteyn                   Jean Daems  
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